

Corrigendum

Even three pairs of eyes in the editorial team overlooked something obvious in the essay “Frau Lotte Böhringer (1927–1994) – The ‘Anima of the Freiburg Institute:’ A Personal Appreciation” by Eberhard Bauer (*JAnom / ZfA* 2022/2, pp. 308–315), namely that the year of Mrs. Böhringer’s death was inadvertently incorrectly given as “2014” in the title of the article, in the header, and in the table of contents. While this could be quickly corrected in the electronic version of the article, a *corrigendum* is required for the printed version. We ask the readership to excuse our oversight.

Selbst drei Augenpaare im Herausgeberteam übersahen im Aufsatz „Frau Lotte Böhringer (1927–1994) – The ‚Anima of the Freiburg Institute:‘ A Personal Appreciation“ von Eberhard Bauer (*JAnom / ZfA* 2022/2, S. 308–315) etwas Offensichtliches, dass nämlich das Todesjahr von Frau Böhringer im Titel des Aufsatzes, in der Kopfzeile sowie im Inhaltsverzeichnis versehentlich falsch mit „2014“ angegeben war. Während dies in der elektronischen Version des Artikels schnell korrigiert werden konnte, bedarf es für die gedruckte Version eines *Corrigendums*. Wir bitten die Leserschaft, unser Versehen zu entschuldigen.